
JUDr. KRYM (tajemník ČAK): „To, že si překupníci udělali z 
nakoupených pohledávek byznys, je normální stejně tak, jako jiní si 
udělali byznys ze stovek kilometrů nejdražších dálnic v Evropě, z těžby 
uhlí, výroby energií z obnovitelných zdrojů, dodávek vody, likvidace 
odpadu – takový už nynější svět je,“ Právo, 5.1.2012 
 
JUDr. VYCHOPEŇ (předseda ČAK): „Celkově si dovolím tvrdit, že 
podoba, v jaké byla novela nakonec schválena, je naším úspěchem. 
Podařilo se nám minimalizovat původní poměrně široký zamýšlený zásah 
ministerstva na úpravu týkající se skutečně bagatelních sporů a na druhé 
straně vyjednat advokátům určitou kompenzaci v jiných sporech. Jsem 
přesvědčen, že v reálné situaci jsme dosáhli maximálně možného 
pozitivního výsledku, který se ovšem skutečně zrodil jen díky neustálému 
vyjednávacímu tlaku ČAK.“ NEWS ČAK, 28.2.2012 
 
JUDr. SOKOL (Brož&Sokol&Novák s.r.o.): „Řekněte mi, proč bych 
se tomu bránil… My jsme to dělali za tisícikorunu a byli jsme spokojení. 
Stát si vymyslel takovouto odměnu, a proč bych se bránil, když je ruka 
páně otevřená?“ Respekt, 25.6.2012 
 
JUDr. BENEŠOVÁ (ministryně): "Toto znění by znamenalo, že u 
sloučených věcí by se náklady právního zastoupení neplatily, jako by se 
jednalo pouze o jednu věc, ale odměny advokátů by se sčítaly. To by 
samozřejmě zvyšovalo  náklady  exekucí.  Tento  nápad  se   rozhodně  
nezrodil na Ministerstvu spravedlnosti, jak některá média mylně 
informovala, a jako ministryně spravedlnosti garantuji, že takové znění 
vyhlášky neopustí můj resort.“ Tisková Zpráva MSp, 25.9.2013 
 


